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1. Siden sidst - meddelelser fra: 

• Formand 

Britt bød velkommen til Maria og Mikkel.  

Maira er valgt ind i bestyrelsen (pga. suppleant) efter Rikke Præsius er fratrådt 

bestyrelsen. 

Britt roste den meget flotte præsentationsfilm, der er lavet om Tim Skole. Der blev 

kommenteret på, at det kunne overvejes, at filmen blev lavet i to versioner – en lang som 

kan vises til arrangementer for kommende elever, være på hjemmesiden osv. Samt lave en 

kortere version der er mere SOME egnet.  

Britt pointerede at vi skulle være bedre til at huske at lave video referater. 

 

• Elevråd 

Mikkel informerede om et velafholdt LAN-party – og takkede for den hjælp elevrådet 

havde fået i forbindelse med afholdelse af arrangementet.  

Der blev rost for at 6. kl. måtte deltage i arrangementet samt at Hee skole blev inviteret. 

Der blev informeret om, at 6. kl. har solgt kager hvor overskuddet skulle finansiere en 

mikroovn til mellemtrinnet (mikroovnen er købt). 

Elevrådet overvejer at afholde endnu et LAN-party inden sommerferien.  

 

• Skoleleder  

Troels (distriktsleder) deltog på bestyrelsesmødet i Torbens fravær – han oplyste, at han 

kommer så ofte på skolen som muligt (ca. 1 dag i ugen), det kunne oplyses, at der ikke 

kendes nogen dato for hvornår Torben vender retur.  

Troels fortalte at han har et rigtig positivt indtryk af skolens ansatte og han oplevede et 

godt samarbejde med de ansatte.  

Troels skal planlægge det kommende skoleår 2023/24 sammen med Line og Henrik 

 

Kontoret:  

Det oplyses, at der forsøges at have så stor fokus på almindelig hverdag / drift som muligt.  

Der mangler normalitet.  

 

• SFO og klub 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

27-02-23 
Mødetid 

Kl. 18.00- 21.00 
Mødested 

Tim Skole 
Deltagere 

Annette – Anne Mette – Britt - Hilde – Pia – Nanna – Marianne – Line – Maria – 
Mikkel – Stig - Henrik 
Bemærkninger 

Nanna sørger for sandwich 
Mødedatoer dette skoleår 
18/4 – 8/6 



 

  

SFO-personalet fik ros fordi de er meget selv i SFO’en (de har stadig til huse i den gl. 

børnehave.  

Det kunne oplyses, at der er fint ro på SFO’en lige nu. 

Der efterspørges mere stabil ”medarbejderhold”, hvor der ikke er så stor udskiftning af de 

ansatte  

Der var stor ros fra forældre repræsentanterne til SFO-tilbuddet.   

 

Klub: 

Pr. 1/2 er Pernille ansat i klubben, hun er i klubben sammen med Andreas.  

Der efterspørges uddannet personale til klubben – både fra forældre og øvrig pædagog 

personale for at opnå mere faglig sparring.  

Fokus i klubben skal være at få flere aktiviteter på programmet. Inddrage børnene i hvad 

der skal ske.  

Det bliver foreslået at der skal afholdes møde mellem SFO- og Klub personale for at dele 

erfaring.  

 

• Andre 

 

2. Høringssvar - Biogas  

Incl. læserbrev 

Skolebestyrelsens bekymringer for en mere trafiktung skolevej drøftes. Særligt bekymret for 

den i forvejen meget smalle Hovedgade i Tim.  

Inden 13/3 skal der udarbejdes høringssvar. 

Britt laves udkast til høringssvar – fokus på sikker skolevej, samt ”krav” om cykelsti omkring 

skolen.  

Elevrådet opfordres til også at lave et høringssvar.  

 

 

3. Konstituering 

Herunder deltagelse i Folkeskolernes Samråd. 

Efter at Rikke Præsius er udtrådt af bestyrelsen mangler der en ny næstformand.  

Hilde melder sig som ny næstformand og bliver valgt – tillykke med valget.  

Folkeskolernes samråd afholdes 2 gange årligt.  

Det besluttes at deltagelse i møderne skal gå på skift blandt de forældre valgte.  

24/5 er næste møde, her deltager Britt og Anette.  

 

Der informeres om kommende medarbejdervalg. Marianne oplyser, at hun ikke ønsker at 

genopstille, da hun synes det skal være en lærer. Hun vil dog gerne opstille, hvis der kunne 

blive valgt to medarbejdere (fx en lærer og en pædagog). 

 

4. Princip for skolerejser og lejrskoler. 

Der blevet drøftet for / imod skolerejser.  

Følgende blev besluttet: 

7. klasse 

Turen arrangeres af lærertemaet.  

Turen skal have en varighed på min. 2 overnatninger og være udenfor kommunen.  



 

  

Det må forventes en vis forældrebetaling.  

 

9. klasse 

Rejse til Berlin / anden storby  

Skitur 

Fokus på socialt sammenhold  

Rejsen er en del af profileringen / promoveringen af 9. klasse på Tim Skole som et alternativ til 

efterskole.  

Hver rejse vil være forbundet med forældrebetaling.  

Der kan søges tilskud til rejsen fra støtteforeningen eller søges støtte direkte fra Skolen.  

 

Line laver udkast til nyt princip.  

 

 

5. Princip for brug af sociale medier 

Bliver en elevs mobil taget første gang kan eleven hente mobilen på kontoret efter endt 

skoledag.  

Bliver en elevs mobil taget anden gang, kan mobilen hentes på kontoret af forældre, efter endt 

skoletid – dog indenfor kontorets åbningstid.  

 

Forældrerepræsentant giver udtryk for ønske om, at skole PC må tages med hjem til 

lektielæsning.  

Det bliver oplyst, at der er store udgifter forbundet med at sende skole pc’en med eleverne 

hjem pga. slid.  

Det bliver besluttet at dette pkt. skal drøftes som særskilt pkt. på et bestyrelsesmøde.  

 

 

6. Forældredage. 

Der er programsat forældredag i maj. Der følger information herom på det kommende 

bestyrelsesmøde.  

Der oplyses om, at der afholdes en form for skolefest torsdag i uge 13. Der udsendes 

indbydelse / information om dato snarest via Aula. 

 

7. Byggeri – status 

Det oplyses, at der fortsat er små hængepartier, herunder kan nævnes:  

Gulvet i sløjd, nedløbsrør udenfor, belægningen udenfor er stort ser færdiglagt, asfalt på den 

nye vej fra skolen til hallen bliver lagt i løbet af foråret, køkkenet i SFO skal monteres,  

SFO personalet oplyser, at de glæder sig til at komme retur til SFOen  

Fokus på at mangellisten bliver nedbragt  

 

 

8. Åbent Hus 

Der er enighed i bestyrelsen om, at der først skal afholdes åbent hus når hele skolen er helt 

færdig.  

Det skal være et brag af en åbningsfest. Der er mange gode ideer til hvad et åbent hus / 

åbningsfest kan indeholde.  



 

  

Åbent hus skal være et pkt. på et bestyrelsesmøde hvor det planlægges – dette kan dog først 

ske når skolen er færdig renoveret.  

 

D. 27/5 er der arrangeret Vestrum cykeltur, hvor der vil blive serveret kaffe/kage og være en 

mini rundvisning på skolen.  

 

Forslag om, at der inden et åbent hus afholdes arbejdsdag  

 

9. Eventuelt 

 


